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 PROTOKÓŁ nr 20/IV/2023 

 

 

z posiedzenia Zarządu Polskiej Federacji Petanque - Polskiego Związku Sportowego, które 

odbyło się w dniu 29.12.2023 roku za pomocą komunikatora Skype.  

 

Przewodniczący zebrania: Celina Lichnowska 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Celina Lichnowska – Prezes Zarządu 

2. Mariusz Klimaszewski 

3. Wioletta Śliż 

4. Mariusz Stawicki 

5. Agnieszka Wyderka-Dyjecińska 

6. Włodzimierz Kołtowski 

7. Krystian Maćkowiak 

 

 

Porządek posiedzenia:  

 

1. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu Mistrzostw Polski Tripletów Mężczyzn. 

2. Dyskusja i głosowanie w sprawie zmian w regulaminach dopuszczających udział 

cudzoziemców w mistrzostwach Polski. 

3.  Uchwała w sprawie wysokości opłat w roku 2024. 

4. Uchwała w sprawie przyjęcia Polityki Rachunkowości PFP-PZS. 

5. Sprawa organizacji kongresu programowego. 

6. Dyskusja nad kosztami funkcjonowania kadr Polski. 

7. Dyskusja nad pismami kolportowanymi przez Grzegorza Kurowskiego. 

 

 

Ad. 1 

Zarząd po dyskusji przyjął propozycje Komisji Regulaminowej i podjął uchwałę w 

przedmiotowej sprawie. 

 

W zał. Uchwała nr 46/IV/2023 

 

Ad. 2  

Po długiej dyskusji nad propozycjami przedstawionymi przez Karla Tarachanda i Mariusza 

Stawickiego Zarząd poddał pod głosowanie możliwość uczestnictwa w zawodach mistrzostw 

Polski cudzoziemców ze stałym lub czasowym prawem pobytu w Polsce. W stosunku głosów 

3 „przeciw”, 2 „za”, 2 „wstrzymujące” Zarząd  propozycje odrzucił.  

 

Ad. 3 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wysokości opłat licencyjnych (oraz innych 

zależnych od Zarządu) w roku 2024.  
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W zał. Uchwała nr 47/IV/2023 

 

Ad. 4 

Zarząd po konsultacjach z audytorem podjął uchwałę o przyjęciu Polityki Rachunkowości PFP-

PZS. 

 

W zał. Uchwała nr 48/IV/2023 

 

Ad. 5 

Prezes PFP-PZS zgłosiła pod dyskusję ideę organizacji kongresu programowego (połączonego 

ze sprawozdawczo-finansowym). Wstępna propozycja terminu to 2-3 marca 2024. Lokalizacja 

do ustalenia po oszacowaniu kosztów i możliwości organizacyjnych.  

 

Ad. 6 

Zarząd wciąż powraca w dyskusjach do potrzeby optymalizacji kosztów kadr oraz reprezentacji 

Polski. Rosnące lawinowo obciążenia stają się trudne do utrzymania przy obecnych wpływach.  

 

Ad. 7 

Zarząd z dezaprobatą przyjął ton, formę oraz „merytoryczną” zawartość pism kolportowanych 

przez Grzegorza Kurowskiego w środowisku. Zostanie opracowane wezwanie do usunięcia 

pomówień naruszających dobra osobiste członków Zarządu kierowane do autora tych pism. 

 

Na tym posiedzenie Zarządu zakończono.  

  

PROTOKOŁOWAŁ:  

/-/Mariusz Stawicki 

                                                                                                  PREZES PFP-PZS 

/-/Celina Lichnowska 


